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Protokoll för styrelsemöte den 28 augusti 2014 kl 19:30 

Datum: 2014-08-28 Styrelsemöte nummer: 2014-05 Sekreterare: Tina Eklööf 

Närvarande: Per Ahlénius, Peter Lindell, Tina Eklööf 

Telefonnummer till Lync, koden gäller enbart detta möte: 

010-123 88 88  från mobil och fast telefon 

Konferens-ID: 12545894  # 

Ordförandekod: -- 

  

Mobila applikationer (apps) finns för iPhone och Android mobiler  

                                                        

Punkt Ärende 
Föredragande 

Beslut 

1    

 1.1 Mötet öppnas 

Per öppnade mötet och hälsade ledamöterna välkomna. 

Ordf 

 1.2 Anmälan om övriga frågor  Alla 

  - Inbetalning av medlemsavgift för 2015, se punkt 4.2 

- Sörmlandsturen, se punkt 5.1 

- Hojrock och årsmöte i Västervik 2014, se punkt 5.2 

- Infoblad, se punkt 8.2 

- Fördelning av arbetsuppgifter inom styrelsen, se punkt 8.3 

 

 1.3 Godkännande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

    
2  Kvarstående frågor 

- Riksaktivitet Trafikverkets mc-dag, se punkt 6.1 

- Hojkompis-matrikel, se punkt 7.2  

- Roll-ups, se punkt 8.1  

 

    
3  Föregående protokoll   

 3.1 Protokoll 2014-04 godkändes och lades till handlingarna.  

Protokollet finns tillgängligt i arbetsrummet och på hemsidan. 

 

    
4  Ekonomi  

 4.1 Kassarapport, inkomna medlemsavgifter 

 

Saldo per 2014-08-27 är: 41 177,46 kr. Saldot kommer att minska när 

reseersättningarna i samband med årsmötet har utbetalats. 

 

Ca knappt 35 medlemmar har betalat in medlemsavgiften för 2014. 

Innebär att vi har ett drygt 25-tal medlemmar som inte betalat 

medlemsavgiften för 2014. 

 

Peter 
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 4.2 Inbetalning av medlemsavgift för 2015 

På årsmötet beslutades att medlemsavgiften skulle för 2015 höjas till 100 

kr. För att underlätta för medlemmarna att komma ihåg att betala in ”rätt” 

medlemsavgift beslutade mötet att vi ska skicka ett fysiskt brev med ett 

inbetalningskort. Ambitionen är att få ut detta brev i månadsskiftet 

november/december. 

Tina 

    
5  Rapport från genomförda aktiviteter  

 5.1 Sörmlandsturen 

Genomfördes 14 juni, med fem stycken deltagare. Det blev en tur på ca 

20 mil förbi Skottvångs gruva, Trosa marknad samt fika vid 

Björndammen. 

 

Per 

 5.2 Hojrock i Västervik 2014 

Åtta medlemmar deltog på Hojrock och tio stycken deltog på årsmötet. 

Efter årsmötet körde flertalet av klubbmedlemmarna i 

motorcykelkortegen genom Västervik tillsammans med 10-15 000 andra 

motorcyklister. Den gemensamma aktiviteten avslutades med lunch på 

Östra Skälö i närheten av Gunnebo. 

Hojrock bjöd på bra musik, strålande väder och positiva motorcyklister. 

Alla 

    
6  Kommande aktiviteter  

 6.1 Riksaktivitet Trafikverket mc-dag, lördagen 13 september start kl 10.  

Mötet enades om att det är bättre att satsa på färre orter och att det 

förhoppningsvis ger positiva ringar på vattnet till nästa år. 

Umeå ansvarig Curt-Ove Wiklund (Peter stämmer av med Curt-Ove),  

Borlänge/Falun/Gävle ansvarig Janne Fogelberg,  

Karlstad ansvarig Peter Lindell,  

Eskilstuna/Stockholm ansvarig Per Ahlenius,  

Malmö/Kristianstad ansvarig Viktoria Andersson (Tina stämmer av 

med Viktoria). 

 

Per tar fram fem stycken frågor samt en utslagsfråga som distribueras till 

respektive ansvarig. 

Per 

    
7  Nya och avgående medlemmar  

 7.1 Medlemsantal 

Enligt medlemsmatrikeln har vi 71 medlemmar. Ingen ny medlem har 

tillkommit sedan senaste mötet. 

Tina 

 7.2 Hojkompis på hemsidan 

Mötet enades om att avvakta till januari 2015 med att etablera denna lista 

på hemsidan. 

Tina 
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8  Övriga frågor  

 8.1 Roll-ups för mc-klubben 

Per har inte fått någon återkoppling av Jan-Olof Kull. Mötet enades om 

att stänga punkten. 

Per 

 8.2 Infoblad 

Per har tagit fram ett förslag till infoblad för synpunkter och ber styrelsen 

att snarast inkomma med synpunkter. Ambitionen är att distribuera 

infobladet under kommande vecka.  

Per 

 8.3 Fördelning av arbetsuppgifter 

Punkten bordläggs till kommande styrelsemöte då förhoppningsvis fler 

ledamöter har möjlighet att delta. 

 

    
9  Nästa styrelsemöte: måndag 27 oktober kl 19:30  

    
10  Mötets avslutande 

Per avslutades mötet och tackade deltagarna för visat intresse. 

Ordf 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

-------------------------------------------- -------------------------------------------- 

Christina Eklööf, sekreterare  Per Ahlénius, ordförande 

 


